
 

 

Urbanová Kateřina Primetime Irsko 

Byla jsem v Irsku v Corku na 4 týdny. 

Této příležitosti se mi dostalo díky spolupráci Střední školy designu a módy s programem 

Erasmus+. 

Pracovala jsem v obchodě Primetime streetwear. Prodávají oblečení ve street stylu a 

skateboardy. Mým úkolem bylo jim fotit fotky oblečení a produktů. Mají přibližně deset 

zaměstnanců, kteří se tam střídají. Každý se věnuje 

managementu, sociálním sítím, prodáváním v obchodě 

atd. 

Mým úkolem bylo vždy vybrat vhodný outfit např. z nové 

kolekce, najít vhodnou lokaci na focení a s pomocí 

modelky nafotit fashion fotografie. Také jsem fotila 

pouze fotky ulic, aby byly použitelné jako například 

rozmazané pozadí na stories apod. Rozhodně jsem 

rozšířila své schopnosti týkající se produkce a focení fotografií.  

Atmosféra byla velmi pohodová. Zákazníků v obchodě nebylo nikdy příliš, ale ani málo, 

takže jsme se nenudili. S ostatními zaměstnanci řeč také nestála. Kdykoli jsem s něčím 

potřebovala pomoc, tak mi vždy vyhověli a vše vysvětlili. 

Rozhodně jsem si více zvykla na irský přízvuk a nářečí. Poznala jsem také úplně nové výrazy, 

které se v americké nebo britské angličtině třeba nevyskytují. Co se týče 

užití citoslovce v běžné mluvě, pořád trochu zaostávám, ale jsem na tom 

rozhodně lépe než dříve. 

Bydlela jsem u moc milé rodiny. Nemám vůbec co vytknout. Jsem 

vegetariánka a večeře od paní mě nikdy nezklamala. Měla jsem vlastní 

pokoj, takže jsem si po dlouhém dni mohla v klidu odpočinout. 

Ve volném čase jsem většinou byla moc unavená na to cokoli dělat, ale 

snažila jsem se po večerech pracovat na klauzurách. O víkendu jsem toho ale hodně 

procestovala. Navštívila jsem např. Spike Island, Kinsale, Killarney, Cobh atd. 

Díky programu Erasmus+ jsem měla většinu nákladů hrazených.  Platil za mě ubytování, 

stravování, MHD, kapesné i letenky. 

Před Erasmem stáží jsme ještě podstoupili přípravné kurzy, na kterých jsme se učili slovíčka 

týkající se např. letiště, dopravy nebo případných zranění. Také jsme se dozvěděli o irských 

tradicích. 

Rozhodně nelituji toho, že jsem na Erasmus jela. Jelikož jsem jako malá v Irsku bydlela, tato 

země je mi hodně blízká. Nemohu říct, že to bylo celé růžové, ale za ty dobré momenty to 

rozhodně stálo. 

Mým největším úspěchem je to, jak moc jsem se osamostatnila, víc si teď důvěřuji a vím čeho 

jsem schopná. 

Na ty autobusy jsem se ale do Česka opravdu těšila.  


